
Interpellation ställd till Christel Friskopp 
 
LF tog beslut mars 2017 att ett Geriatriskt centrum skall införas som en verksamhet i 

landstinget. 

Vi inom alliansen hoppas att det blir med en helhetssyn på individen och att följande beaktas 

 demens / kognitiv svikt 
 personer med multidiagnoser / våra mest sköra äldre 
 kommunernas delaktighet i planeringen 
 vilka kompetenser behövs 
 samverkan/samarbete med vem/vilka 
 lokaler / byggnader / team / 

  

  

1. Hur har du tänkt att planeringen inför bildandet av Geriatriskt centrum kommer att 
se ut? 

2. vilka behov ser du är viktiga? 
3. Hur ser du på kompetens och samverkan med kommunerna? 

  

 
Karlskrona den 30/5  2017 
Inga Lill Siggelsten Blum  
Gruppledare KD  
 
 
 


